

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, APRIL 28, 1983
(52)

[Text]

The Special Committee on Indian Self-Government met in Sydney, Nova Scotia at 9:29 o'clock a.m., this day, the Chairman, Mr. Penner, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Penner, Sargeant, Schellenberger and Tousignant.

Liaison members present: From the Native Women's Association of Canada: Ms. Sandra Isaac. *From the Native Council of Canada:* Mr. Bill Wilson.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Mrs. Barbara Reynolds and Mrs. Katharine Dunkley, Research Officers. *From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade:* Mr. P.C. Dobell, Policy Co-ordinator.

Witnesses: From the Native Council of Nova Scotia: Mrs. Viola M. Robinson, President. *From the Union of Nova Scotia Indians:* Mr. Noël Doucette, President and Mrs. Elizabeth Paul, Health Liaison Worker.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, December 22, 1982. (See *Minutes of Proceedings, Wednesday, December 22, 1982, Issue No. 1.*)

Mrs. Robinson of the Native Council of Nova Scotia made a statement and answered questions.

Mr. Doucette of the Union of Nova Scotia Indians made a statement and, with Mrs. Paul, answered questions.

At 12:25 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

François Prigent

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 28 AVRIL 1983
(52)

[Traduction]

Le Comité spécial sur l'autonomie politique des Indiens se réunit aujourd'hui à 9h29, à Sydney, en Nouvelle-Écosse, sous la présidence de M. Penner (président).

Membres du Comité présents: MM. Penner, Sargeant, Schellenberger et Tousignant.

Membres de la liaison présents: De l'Association des femmes autochtones du Canada: M^{me} Sandra Isaac. *Du Conseil des autochtones du Canada:* M. Bill Wilson.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: M^{me} Barbara Reynolds et M^{me} Katharine Dunkley, attachées de recherche. *Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur:* M. P.C. Dobell, coordinateur des politiques.

Témoins: Du Conseil des autochtones de la Nouvelle-Écosse: M^{me} Viola M. Robinson, présidente. *De l'Union des Indiens de la Nouvelle-Écosse:* M. Noël Doucette, président et M^{me} Elizabeth Paul, responsable des programmes d'hygiène.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 22 décembre 1982. (Voir *procès-verbal et témoignages du mercredi 22 décembre 1982, fascicule n° 1.*)

M^{me} Robinson, du Conseil des autochtones de la Nouvelle-Écosse, fait une déclaration et répond aux questions.

M. Doucette, de l'Union des Indiens de la Nouvelle-Écosse, fait une déclaration puis, aidé de M^{me} Paul, répond aux questions.

A 12h25, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.